









Highlights!

- **★Guryongpo Japanese House Street**
- **★Taehwagang Bamboo Forest**
- * FE01 Steel Art Village, Haedong Yonggungsa Temple
- **Seoul Station OUTLET, Venice Laveniche March Ave**
- ♦ Cheongsapo Daritdol Observatory Skywalk
- ₱ Eunpyeong Hanok Village & Museum, Jingwansa Temple



A Taste of Korea!

Haeundae Grilled Shells, Sanghuang Ginseng chicken soup, Seafood Kalguksu, Andong stewed chicken, JOMARU Gamjatang, Busan pork soup, etc....



Activities!

- Gimhae Gaya Theme Park:
 - Painter's GAYA Kingdom Show + Hanbok wearing
- Instagram Hotspot in Busan:
- CLUB D OASIS Ocean View Jjimjilbang +
- CORALANI Cafe with stunning sea views
- DIY Gochujang Experience + DIY Fruit Sticky Rice Cake
- Adventurous walk on the Walking roller coaster ~ Pohang SPACE WALK
- Experience Korea's KTX high-speed train & Haeundae
 Romantic Coastal Train



CLUBD OASIS Ocean View Jjimjilbang

Different from other jijmjilbang, the biggest feature of ClubD Oasis is that it is built on the seaside, so you can rest while admiring the unparalleled sea view and truly relax your soul! Heal your body and mind in Korean dry sauna with 5 themes (Salt, Cypress, Red Clay, Elvan, and Ice), etc



Haedong Yonggungsa Temple

Located on the east coast of Busan and is the only temple in Korea built on seaside. The temple was founded in 1376 during the reign of King Goryeo. Its geographical location near mountains and rivers makes the temple look elegant yet unique. It houses the Sea Goddess of Mercy, and a three-story stone pagoda with four lions etc.



Haeundae Coastal Train

Located on the east coast of Busan, with a total length of 4.8 kilometers, the Haeundae Sightseeing Train runs on the most beautiful coastline in the country. Enoy the romantic beauty of Busan's east coast..



Gaya Theme Park + Hanbok Experience

Explore Gaya Historical Story Hall: Gaya Palace Hall and Queen Hall; Gaya Culture Exhibition Hall: Japanese Pavilion and Indian Pavilion. Experience the history through games, activities, exhibitions, etc. Enjoy the Painter's show (based Gaya Kingdom) uses scratching, painting and other techniques to combine lighting, music and dance to present wonderful performances ". In the Four Seasons Garden, you can see tulips in full bloom during the cherry blossom season. Dressed up in Hanbok and explore the park.



Pohang SPACE WALK

Korea's "walking roller coaster" Pohang's new landmark "Space Walk" is 333m long and has a total 717 steps. The highest point of the walk is about 25m above ground. When walking on the track, you will feel like travelling on space and with a 360-degree zero-dead-spot view, you can enjoy scenery of Pohang and the beautiful sunset.

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Or Similar Class
1	-	-		→
2	*	Fried Pork Cutlet Set	JOMARU Gamjatang (Braised Pork Ribs in Potato Soup)	4★ Deluxe Ulsan Shilla Stay / Mecure Hotel (2N)
3	Hotel	Seafood Kalguksu (Knife Cut Noodles)	Andong Brasied Chicken	
4	Hotel	Highly Recommended ! Haeundae Grilled Seashells No.1 Store	Own expenses	4★ Asti Busan Hotel (2N)
5	Hotel	Gimhae GAYA Korean Set	Busan Pork Soup	
6	Hotel	Own expenses	Highly Recommeded! Myeongryun Jinsagalbi Traditional Korean Charcoal BBQ	5★ Goyang Sono Calm Hotel
7	Hotel	Highly Recommeded ! Sanghuang Ginseng Chicken Soup	Own expenses	4★ Seoul IBIS Ambassador/AMID HOTEL/ Glad Mapo /SOLLAGO /ORAKAI (2N)
8	Hotel	Own expenses	Own expenses	
9	Hotel	*		Note : No Breakfast if Return by Morning flight



Day 1: Singapore → Incheon

- Day 2: Ulsan Taehwagang Bamboo Forest (Autumn season: pink muly and yellow ginkgo trees) ~ Jangsaengpo Whale Museum (collection of more than 250 whaling relics that have disappeared since whaling was banned in 1986) ~ Jangsaengpo Whale Culture (Nostalgic Village of the 1960s)
- Day 3: Guryongpo Japanese House (filming location of K-Drama: When the Camellia Blooms) ~ Homigot Lighthouse, Hand of Harmony ~ Pohang Jukdo Market (the largest seafood market on the east coast) ~ Pohang SPACE WALK (walking roller coaster)
- Day 4: FE01 Steel Art Village (IG Hotspot) ~ Haeundae Romantic Coastal Train (enjoy the beautiful coastal scenery of East Busan) ~ Cheongsapo Daritdol Observatory (20m high glass-bottomed sea view skywalk) ~ CLUB'D OASIS Haeundae Sea View Jjimjilbang ~ International Market (Nampo-dong, Gwangbok-dong, BIFF International Movie Plaza)
- Day 5: Haedong Yonggungsa Temple (Korea's only seaside temple) ~ Jukseong Dream Cathedral ~ CORALANI Beautiful Sea View Café (drinks at your own expense) ~ Gimhae Gaya Theme Park (Four Seasons Garden, Painter's Show GAYA Kingdom Show, Hanbok Experience)
- Day 6: Experience KTX train from Busan to Seoul ~ Seoul Station OUTLET ~ Rice Flower Farmer (DIY Gochujang + Fruit Sticky Rice Cake) ~ Korea Venice Laveniche March Avenue (specialty shops, restaurants and bars on both sides of the canal)
- Day 7: Korean Ginseng Store ~ Duty-free Cosmetics Shop ~ Eunpyeong Hanok Village ~ Eunpyeong History Hanok Museum (offers insight into Korea's architectural heritage) ~ Jingwansa Temple (1,000yr temple built in Goryeo Dynasty) ~ Hongdae Shopping Street ~ **Myeongdong Shopping Street**
- Day 8: Free and Easy
- Day 9: Seoul ~ Healthy Liver Shop ~ Incheon →

- 01 02 During major international or local festive events, accommodation is subject to change
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice. 03 Bonus tour will be not replaced or refunded & Subject to time permit.
- Domestic flights may not be immediate connections, subject to airline final confirmation
- In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- Updated: 22JUL24 _EN_HN Tour is fully conducted in Mandarin.





















行程特色

- ※ 鲸鱼博物馆,长生浦鲸鱼文化
- * 九龙日本人家屋(韩剧:山茶花开时拍摄地)
- 太和江十里竹林
- FE01钢铁艺术村,海东龙山寺
- 首尔站OUTLET,威尼斯Laveniche March Ave
- 青沙浦踏石天空步道
- 恩平韩屋村 & 韩屋博物馆,津宽寺
- 1天首尔自由活动





特色美食

韩国特色餐:海云台烤贝壳, 百年桑黄参 鸡、海鲜刀削面、安东炖鸡,JOMARU正宗马 铃薯猪骨汤, 釜山猪肉汤饭等等!



- ◎ 金海加耶主题公园: 涂鸦秀GAYA王国show + 韩服体验
- ◎ 釜山超人气:
 - CLUBD OASIS 海云台海景汗蒸幕
 - CORALANI 绝美海景咖啡厅
- ☞ 放胆走一回@行走的云霄飞车~浦项SPACE WALK
- ☞ 海云台浪漫沿海列车



CLUB D OASIS 海云台海景汗蒸幕

与其他汗蒸幕不同, Club D Oasis 最大的 特色就是兴建在海边, 让您可以边休息, 边欣赏著无敌的海景,真正地放松心灵! 这里有5个韩式干桑拿主题(盐、丝柏、 红土、火山岩石和冰)等。



海东龙山寺

海东龙宫寺位于釜山东海岸,是韩国唯一 座位于海边的寺庙,周边景色非常优美。 龙宫寺由懒翁大师创建于1376年高丽遇王 时期,依山傍水的地理位置让寺庙显得清 雅却不失别致, 内有海水观音、大雄殿、 龙王堂、窟法堂、四狮子三层石塔等景 观。 四季皆宜。



海云台浪漫沿海列车

位于釜山的东部海岸,全长绵延4.8公里, 行驶于国内最美海岸线的海云台观光列车 沿途相伴的浪漫海景,让人轻松一览釜山 东海岸之美。



金海加耶主题公园(四季花园、涂鸦秀 GAYA王国show. 韩服体验)

加耶历史故事展示馆: 加耶王宫太极殿、王 后殿:加耶文化展示馆:日本馆、印度馆。 通过游戏、体验活动、展览等来感受完整的 古伽耶的灿烂历史。有别于首尔,这里是以 「加耶王国」为故事主轴,透过划痕、彩绘 等技术结合灯光、音乐与舞蹈呈现精彩表 演,过程还会与观众互动,绝对让人看得目 不转睛。在四季花园里, 櫻花季來也能看到 鬱金香花盛開。



浦项SPACE WALK

韩国爆红"用走的云霄飞车"浦项新地标 「Space Walk」全长 333 公尺、共 717 阶坐, 步道最高点离地约 25 公尺。 拥 360 度零死角视野,能赏浦项日夜景色与 迎日湾日落。概念如同其名,沿著轨道行 走时将经历一场漫步于艺术、云朵之上, 有如遨游空间与宇宙的神秘体验。

天	早餐	午餐	晚餐	酒店或同级	
1			1	→	
2	>	炸猪扒套餐	JOMARU正宗马铃薯猪骨汤	4★蔚山SHILLA STAY/	
3	酒店内	海鲜刀削面	安东炖鸡	MERCURE 酒店(2晚)	
4	酒店内	超人气美食! 海云台烤贝壳1号店	自费	4 ★釜山 Asti酒店 (2晚)	
5	酒店内	金海加耶套餐	釜山猪肉汤饭		
6	酒店内	自费	超人气美食! "吃到饱"明伦进士烤肉	5★高阳 Sono Calm酒店	
7	酒店内	超人气美食! 百年养身桑黄参鸡	自费	4★首尔IBIS Ambassador/AMID HOTEL/ Glad Mapo /SOLLAGO /ORAKAI (2晚)	
8	酒店内	自费	自费	GIAG MAPO / OULLAGO / OKAKAI (2%)	
9	酒店内	+		备注:若回程为早上班机将不提供早餐	



第一天: 新加坡 > 韩国仁川机场

第二天: 仁川~ 太和江十里竹林 (秋季可观粉红乱子草+银杏)~ 鲸鱼博物馆(收集了自1986年禁止捕鲸以来消失的250余件捕鲸遗物) ~ 长生浦鲸鱼文化(60年代怀旧村)

第三天:九龙浦日本人家屋(韩剧:山茶花开时拍摄地) ~ 虎尾岬灯塔、相生之手 ~ 浦项竹岛市场(东海岸最大规模的海鲜市场) ~ 浦项SPACE WALK(行走的云霄飞车)

第四天: FE01钢铁艺术村(新兴热门打卡景点)~海云台浪漫海岸列车(欣赏东釜山优美秀丽的海岸绝景)~青沙浦踏石天空步道 (20公尺高透明海景展望台) ~ CLUB D OASIS 海云台海景汗蒸幕 ~ 国际市场(南浦洞、光复洞、BIFF国际电影广场)

第五天:海东龙山寺 (韩国唯一座位于海边的寺庙) ~ 竹城梦幻大教堂 ~ CORALANI 绝美海景咖啡厅 (饮料自费) ~ **金海加耶主题公园(**四季花园、涂鸦秀GAYA王国show. 韩服体验)

第六天: 釜山乘搭 KTX 列车到首尔 ~ 首尔站 OUTLET ~ 稻花农夫 (辣椒酱体验+水果糯米糕) ~ 韩国威尼斯 Laveniche March Avenue (运河两旁有t特色小店、餐厅及酒吧等)

第七天: 高丽人参店 ~ 免税化妆品专门店 ~ 恩平韩屋村 ~ 恩平韩屋博物馆 ~ 津宽寺(于北汉山国立公园内高丽时代寺庙) ~ 弘大购物街~ 明洞购物街

第八天: 自由活动

第九天: 首尔 ~ 护肝宝专卖店 ~ 仁川机场 → 新加坡

备注

- 1. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 2. 团队如有合拼或行程顺序更改,恕不预先告知,将以当地旅行社之安排为准。
- 3. 红利行程将不由其它行程取代或退款
- 4. 如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的酒店取代(可能安排在其它城市)
- 5. 国内航班可能无法安排直接连飞飞,以航空公司最终确认为准
- 6. 若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。
- 7. 房间的差异,包括房型、面积、景观,均由酒店分配而定。
- 8. 团体全程将以华语讲解。

Updated: 22JUL24_CN_HN









